
 

PROTOKÓŁ NR XXVII/17 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 30 stycznia 2017 r. 

 
Obradom, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XXVII Sesji Rady Gminy, 

przywitał Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnika Gminy Gródek, Radnych Rady Gminy oraz 

pozostałych zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 

11 Radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni 

na obradach XXVII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum:    

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

3. Radna Alina Gościk, 

4. Radny Wieczysław Gościk, 

5. Radny Bronisław Kazberuk, 

6. Radny Andrzej Konończuk, 

7. Radna Anna Petelska, 

8. Radna Dorota Popławska 

9. Radna Monika Ratyńska, 

10. Radna Katarzyna Rogacz, 

11. Radna Wiera Tarasewicz. 

 

Nieobecni: Radna Grażyna Kubiak, Radny Piotr Szutkiewicz, Radna Małgorzata Popławska, Radna Joanna 

Sołowiej. 

  

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stoliku protokolanta wyłożony jest 

protokół obrad XXVI Sesji Rady Gminy z dnia 29 grudnia 2016 r. Przypomniał, iż w trakcie dzisiejszej 

Sesji Radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym protokół zostanie przyjęty 

i podpisany. 

 

Poinformował, iż porządek obrad został przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze 

obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do przedstawionego porządku obrad. 
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 Żadnych uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad a następnie poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 11 radnych. 

Za – 11,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad XXVII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności w 2016 r. 

5. Sprawozdania komisji stałych Rady Gminy z działalności w 2016 r. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r.; 

b) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Gródek na 2017 r.; 

c) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017; 

d) ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2017 opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenie specjalności 

i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowanie na 2017 r. 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli; 

e) określenia wysokości opłaty za korzystanie  wychowania przedszkolnego dzieci w wieku 

do lat 5; 

f) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego; 

g) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków; 

h) zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

 (Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane.  
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Na obrady dotarła Radna Małgorzata Popławska. 

 

Ad. 3 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

 Radna Dorota Popławska prosiła o szersze przedstawienie sytuacji odprowadzania wód 

opadowych na ul. Michałowskiej w Gródku i przypomniała, że w 2015 r. mieszkańcy składali wniosek do 

Urzędu Gminy w tej sprawie, na który otrzymali odpowiedź, że zostanie przygotowana dokumentacja 

techniczna, mająca na celu m.in. udrożnienie przepustu i studzienek. 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że w 2010 r. gdy aplikowaliśmy o środki finansowe 

na przebudowę tej ulicy w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, ze względu na 

limit w wysokości 1 mln zł, musieliśmy ograniczyć wydatki związane z remontem i zrezygnować z części 

robót związanych z przebudową chodników. Obecnie aby rozwiązać problem w sposób kompleksowy 

chcemy wyremontować chodniki i wykonać dodatkowe studnie chłonne, co jest już uzgadnianie 

z projektantami.  

 Do tej pory nie można było podjąć bezpośrednich działań w tym zakresie. Właścicielka jednej 

z działek przy ul. Michałowskiej występowała o warunki zabudowy, w których określono, iż realizacja 

inwestycji nie może powodować zmiany stanu wody na gruncie ze szkodą dla gruntów sąsiednich oraz 

odprowadzania wód i ścieków na grunty sąsiednie. Od przedmiotowych warunków zabudowy, wydanych  

w oparciu o postanowienie Marszalka Województwa Podlaskiego, zgodnie z którym obszar tej działki 

przylega do rowu R-C3 i jest w zasięgu jego oddziaływania, Właścicielka nie składała odwołania 

i wystąpiła o pozwolenie na budowę.  

 Wójt wyjaśnił, że po otrzymaniu pozwolenia złożono odwołanie, co powoduje wstrzymanie 

wszelkich czynności i przedłużanie wszelkich innych spraw a ponadto wszczęto postępowanie 

administracyjne w sprawie naruszenia stosunków wodnoprawnych skutkujących zalewaniem tej działki. 

Samorządowe Kolegium Odwoławcze wyznaczyło Urząd Miejski w Michałowie do przeprowadzenia 

postępowania i będziemy czekać na jego wyniki. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady dodał, że problem w największym stopniu dotyczy 

tylko tej jednej nieruchomości a Właścicielka wiedziała jaki jest jej stan, gdy ją kupowała.  

  

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja 

o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym została przyjęta.  

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.4. 
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 Radny Janusz Michał Cimochowicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

odczytał sprawozdanie z działalności Komisji w 2016 r. 

Żadnych pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2016 r. zostało przyjęte. 

 

(Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w 2016 r. stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.5. 

 Radna Katarzyna Rogacz Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych odczytała sprawozdanie z działalności Komisji w 2016 r.  

Żadnych pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.  

Następnie Radny Grzegorz Borkowski Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów 

i Rolnictwa odczytał sprawozdanie z działalności w 2016 r., do którego również żadnych pytań i uwag nie 

wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Gminy 

w 2016 r. zostały przyjęte. 

 

(Sprawozdania z działalności komisji stałych  Rady Gminy w 2016 r. stanowią załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.6a. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r. Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy 

w dniu 26 stycznia 2017 r. 

 Radny Janusz Michał Cimochowicz odczytał projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r., 

do którego żadnych uwag nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie 

jawne. 

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12   przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r.  została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXVII/216/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r., 

stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.6b. 



 5 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Gródek na 2017 r. Radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

Rady Gminy w dniu 26 stycznia 2017 r. 

 Radna Katarzyna Rogacz Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych przedstawiła plan pracy Komisji na 2017 r. Następnie plan pracy Komisji Gospodarki, 

Finansów i Rolnictwa na 2017 r. przedstawił Przewodniczący Komisji Grzegorz Borkowski. 

 Żadnych pytań i uwag do przedstawionych planów pracy nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie 

jawne. 

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12   przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia 

planów pracy komisji stałych Rady Gminy Gródek  na 2017 r.  została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXVII/217/16 Rady Gminy Gródek w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2017 

r., stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.6c. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017 Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie 

oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w dniu 26 stycznia 2017 r. 

 Lilia Waraksa Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały oraz przedstawiła sprawozdanie 

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w 2016 r. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady pytał czy w 2016 r. Gminna Komisja przeprowadzała 

kontrole punktów sprzedaży alkoholu. 

 Lilia Waraksa Sekretarz Gminy odpowiedziała, że do tej pory takich kontroli nie było ale są 

planowane do przeprowadzenia w 2017 r. 

 Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Sekretarz Gminy odczytała 

projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12   przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017 została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXVII/218/16 Rady Gminy Gródek w sprawie przyjęcia uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017 wraz ze sprawozdaniem z 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

w 2016 r. stanowią załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.6d. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2017 opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenie specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowanie na 2017 r. planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w dniu 26 stycznia 2017 r. 

Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy wyjaśniła, iż zgodnie z § 7 rozporządzenia z dnia 

29 marca 2002 r. w sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego 

nauczycieli pomiędzy budżety poszczególnych wojewodów, form doskonalenia zawodowego 

dofinansowywanych ze środków wyodrębnionych w budżetach organów prowadzących szkoły, 

wojewodów, ministra właściwego do spraw oświaty i wychowania oraz szczegółowych kryteriów i trybu 

przyznawania tych środków, organ prowadzący, w porozumieniu z dyrektorami szkół i placówek, ustala 

corocznie maksymalną kwotę dofinansowania opłat oraz specjalności i formy kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane. Specjalności i kwoty dofinansowania zostały ustalone w oparciu 

o wnioski Dyrektorów Zespołu Szkół i Przedszkola Samorządowego. 

 Radna Wiera Tarasewicz prosiła o wyjaśnienie czy kwoty dofinansowania są przez nauczycieli 

wykorzystywane w pełnej wysokości. Stwierdziła również, iż w specjalnościach wymieniona jeszt 

oligofrenopedagogika a wielu nauczycieli już posiada takie kwalifikacje. Pytała czy w dalszym ciągu jest 

potrzeba dokształcania kolejnych osób z tej samej specjalności. 

 Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że w oparciu o sprawozdania 

składane przez Dyrektorów szkół środki nie są wykorzystywane w 100 %, dlatego też w tym roku 

wprowadzamy zmianę w § 1 ust. 2, , który stanowi, że w przypadku, gdy nauczyciel kontynuuje naukę 

jednocześnie na dwóch kierunkach, może ubiegać się również o dofinansowanie opłat poniesionych 

na kształcenie na drugim kierunku, w ramach posiadanych środków zaplanowanych w budżecie 

na doskonalenie zawodowe nauczycieli. Dodała, że Dyrektorzy składają wnioski z zapotrzebowaniem 

na konkretne specjalności a w Zespole Szkół ok. 50 godzin przydzielonych jest na pomoc psychologiczno-

pedagogiczną ze względu na dzieci posiadające orzeczenia lub opinie lekarskie. Ze względu na dużą liczbę 

tych godzin konieczne jest aby wielu nauczycieli posiadało w tym zakresie odpowiednie kwalifikacje. 
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 Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono, dlatego też Agnieszka Lisowska 

inspektor Urzędu Gminy odczytał projekt uchwały. 

 Następnie Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12   przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2017 opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenie specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowanie na 2017 r. planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXVII/219/16 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2017 

opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenie specjalności 

i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowanie na 2017 r. planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.6e. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych Rady Gminy w dniu 26 stycznia 2017 r. 

 Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy przedstawiła projekt uchwały, który wynika 

ze zmiany art. 14 ust. 5 pkt 1 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, zgodnie z którym Rada 

Gminy musi uchwalić wysokość opłaty za kształcenie z wychowania przedszkolnego dzieci do lat 5. 

 W odpowiedzi na pytanie zadane przez Radną Małgorzatę Popławską na wspólnym posiedzeniu 

dotyczące dzieci 6 letnich, odpowiedziała, że zgodnie ze stanowiskiem Ministerstwa od dzieci 6-letnich, 

które kończą 6 lat w danym roku i są objęte obowiązkowym rocznym przygotowaniem przedszkolnym, 

nie będą pobierane opłaty. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały,  po czym poddał go 

pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12   przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXVII/220/16 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5, stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.6f. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy 

w dniu 26 stycznia 2017 r. 

Renata Wysocka Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały, do którego żadnych pytań 

i uwag nie wniesiono. Odczytał projekt uchwały a następnie Przewodniczący Rady poddał go pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12   przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia 

stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXVII/221/16 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.6g. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych Rady Gminy w dniu 26 stycznia 2017 r. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały, do którego żadnych pytań i uwag nie 

wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12   przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXVII/222/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzenia ścieków stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.6h. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości Radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

Rady Gminy w dniu 26 stycznia 2017 r. 

Renata Wysocka Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt uchwały. 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12   przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXVII/223/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

 

Ad. 7. 

Radny Grzegorz Borkowski zgłosił, że zatoki przystankowe nie są odśnieżane i osoby 

korzystające z komunikacji autobusowej mają problemy z wsiadaniem i wysiadaniem. 

Radna Alina Gościk zwróciła uwagę, że ul. Cmentarna w Gródku jest pomijana podczas 

odśnieżania. Wnioskowała o zastanowienie nad możliwością przygotowania lodowiska podczas ferii 

zimowych oraz remontu drogi do Łużan, która jest w bardzo złym stanie. 

Radna Katarzyna Rogacz odczytała wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych o zwiększenie diet radnym i sołtysom za udział w posiedzeniach. 

 

(Wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu) 
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Radna Małgorzata Popławska podjęła temat dotyczący zajęć dodatkowych dla przedszkolaków. 

Zwróciła uwagę, że w Przedszkolu Samorządowym nie ma oferty zajęć dodatkowych, np. z gimnastyki czy 

muzycznych.  

Wiesław Kulesza Wójt Gminy dodał, że na takie zajęcia można szukać wsparcia finansowego 

z różnych źródeł, w tym z Unii Europejskiej. 

Radna Katarzyna Rogacz w zakresie utrzymania dróg zgłosiła, że za mostem na rzece Płoska 

w Królowym Moście jest bardzo duża wyrwa na drodze. 

Radny Andrzej Konończuk również zwrócił uwagę, iż jest bardzo ślisko na drogach 

i chodnikach. Prosił o wyjaśnienie czy wydatkowanie środków finansowych wypłacanych w ramach 

programu 500+ jest kontrolowane. Zaproponował aby jednostki organizacyjne poszukujące pracowników 

zamieszczały takie ogłoszenia na stronach internetowych Urzędu Gminy, żeby to było widoczne dla jak  

największej ilości zainteresowanych osób. 

Krystyna Sawicka Kierownik GOPS wyjaśniła, że z rodzinami korzystającymi z pomocy 

społecznej procują na co dzień i starają się podczas wywiadów środowiskowych sprawdzać w jaki sposób 

wydatkowane są przyznane środki. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy poinformował, że w Waliłach-Stacji planowane jest otwarcie 

nowej firmy, która będzie poszukiwać pracowników. 

 Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.8. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady w imieniu Dyrektora Gminnego Centrum Kultury 

zaprosił na Bal pod Chmurką w dniu 4 lutego na targowisku. 

Radna Anna Petelska apelowała o przekazanie 1 % podatku na rzecz Hospicjum w Nowej Woli. 

Sołtysi sołectw Chomontowce, Nowosiółki, Królowy Most i Borki prosili o posypanie dróg 

w sołectwach. O problemie ze śliskimi drogami wspomniała również Radna Monika Ratyńska.  

Mirosław Gryko Kierownik Komunalnego Zakładu Budżetowego prosił o zgłaszanie takich 

problemów na bieżąco, telefonicznie a nie czekać aż do posiedzenia sesji. 

W nawiązaniu do zadanego pytania na wspólnym posiedzeniu komisji dotyczącego kosztów 

amortyzacji, wyjaśnił, że gdyby koszty amortyzacji ujęte zostały przy wyliczeniu taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków to stawki musiałyby wzrosnąć odpowiednio, za 

wodę o 0,44 zł, natomiast za ścieki aż o 5,64 zł. 

 Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionego 

protokołu XXVI Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołów. 
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„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXVI Sesji Rady Gminy z dnia 29 grudnia 2016 r.” 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół 

obrad XXVI Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

  

Ad. 10. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XXVII Sesji Rady Gminy został 

wyczerpany. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXVII Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 121) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 2); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 4); 

6. sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2016 r. (kart 1); 

7. sprawozdania z działalności komisji stałych  Rady Gminy w 2016 r. (kart 3); 

8. uchwała Nr XXVII/216/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r. 

(kart 1); 

9. uchwała Nr XXVII/217/16 Rady Gminy Gródek w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2017 

r. (kart 2); 

10. uchwała Nr XXVII/218/16 Rady Gminy Gródek w sprawie przyjęcia uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017 wraz ze sprawozdaniem 

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2016 r. (kart 12); 

11. uchwała Nr XXVII/219/16 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2017 

opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenie 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowanie na 2017 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli (kart 1); 

12. uchwała Nr XXVII/220/16 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 (kart 1); 

13. uchwała Nr XXVII/221/16 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego (kart 1); 

14. uchwała Nr XXVII/222/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzenia ścieków (kart 1); 

15. uchwała Nr XXVII/223/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości (kart 1); 

16. wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych (kart 2). 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 


